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De fractie heeft de volgende vragen:

De SP bedankt de wethouder voor het beantwoorden van de schriftelijke vragen van 11 september 
2019. Echter de beantwoording werpt bij de SP toch weer vragen op. De SP leest dat 8% van de 
kinderen de basisschool verlaat zonder zwemdiploma, dat is hoger dan het landelijk gemiddelde (3%).

De SP heeft hierover de volgende vragen:

Vraag 1
Hoe kan het dat er in 2013 meer kinderen een zwemdiploma behaalden dan in 2017? Welke 
verklaring is hiervoor te geven?

Vraag 2
Hoe komt het dat er niet opnieuw een evaluatie is gedaan? En is de wethouder bereid om dit alsnog 
te doen? Graag een nadere toelichting.

 Natuurlijk hebben de ouders een verantwoordelijkheid, maar dat heeft ook de overheid in een 
waterrijk land als Nederland. Zeker nu we kunnen constateren dat verdrinkingen toenemen en de 
zwemvaardigheid van kinderen en volwassenen afneemt. Goed dat ouders van kinderen met een 
inkomen onder de 120% grens een beroep kunnen doen op stichting Paul. Maar worden hierdoor alle 
kinderen bereikt die geen ABC-diploma kunnen behalen? Stel je hebt een inkomen van 130% van het 
minimum en 3 kinderen op rij, hoe ga je dan het zwem ABC bekostigen?

Vraag 3
Wil de wethouder meedenken over alternatieven voor deze groepen? Graag een toelichting.

Vraag 4
Zou er geen stimuleringsregeling voor volwassenen kunnen komen, om de groep volwassenen die 
geen zwem ABC-diploma hebben, ook zwemveilig te krijgen?

Je bent pas zwemveilig als je het zwem ABC-diploma hebt en daarnaast ook nog het zwemmen 
onderhoudt.

Vraag 5
Is de wethouder bereid om bij gemeenten die nog wel zwemlessen via schoolzwemmen aanbieden te 
kijken wat de mogelijkheden zijn t.a.v. het behalen van een zwemdiploma? Graag een nadere 
toelichting.

 Er zijn gemeenten die in samenwerking met scholen kinderen jaarlijks een aantal keer laten 
zwemmen.



Vraag 6
Is de wethouder bereid om te kijken of dit in Roosendaal ook een mogelijkheid is? Graag een 
toelichting.

Positief is dat de wethouder bereid is, mits de raad dit wenst, een onderzoek in te stellen naar de 
wijze waarop het volgen van zwemlessen meer gestimuleerd kan worden. Dit zou mogelijk ook een 
mooi project zijn voor het CIOS Roosendaal.

Vraag 7
Is de wethouder bereid om deze mogelijkheid te bespreken met het CIOS?

Namens de fractie van SP, 

Adriënne Maas-Cleeren

Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1.   De reden hiervoor is onbekend. Hier is geen onderzoek naar gedaan.

2.   Per 1 augustus 2012 heeft de gemeente de financiering van schoolzwemmen beëindigd op basis 
van weloverwogen argumenten. Aangezien de financiering is beëindigd, wordt deze ook niet 
langer geëvalueerd. 

3.   Alle kinderen in Roosendaal moeten de mogelijkheid hebben om zwemles te volgen. Als er 
drempels zijn dan gaan we na hoe die weggenomen kunnen worden. Indien er een financiële 
drempel is om zwemles te volgen dan ligt het in lijn met ons beleid om ouders te ondersteunen die 
moeite hebben met rondkomen.

4.   Indien de raad dit wenst, kunnen we onderzoeken of een stimuleringsregeling om de 
zwemvaardigheid onder volwassenen te vergroten een mogelijkheid is. Uitgangspunt blijft dat 
inwoners zelf verantwoordelijk zijn om zwemlessen te gaan volgen. De stimuleringsregeling zou 
gericht kunnen zijn op inwoners die (financiële) drempels ervaren bij het volgen van zwemlessen.

5.   Zoals in de eerdere beantwoording op 11 september jl. is aangegeven zijn wij niet voornemens 
om zwemlessen via schoolzwemmen aan te bieden. Bij het verkrijgen en onderhouden van de 
zwemvaardigheid is een belangrijke rol weggelegd voor ouders. Wij adviseren eerder om 
onderzoek te doen naar de mogelijkheden om het volgen van zwemlessen meer te stimuleren.

6.   Zie antwoord vraag 5

7.   Het stimuleren van het volgen van zwemlessen richt zich op twee aandachtspunten. Ten eerste 
ouders en andere betrokkenen motiveren om kinderen zwemles te laten volgen. Ten tweede het 
wegnemen van eventuele (financiële) drempels. CIOS in Roosendaal is reeds actief betrokken 
bij de activiteiten die in zwembad De Stok plaatsvinden. Indien de raad dit wenst, zullen wij in 
gesprek gaan met CIOS in Roosendaal om te kijken of er mogelijkheden zijn voor hen om het 
volgen van zwemlessen te stimuleren bij zowel kinderen als volwassenen. 

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

M.A.C.M.J. van Ginderen


